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ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΟΑΕΕ
Δημοσιεύθηκε από Maria Delta - 03/02/2011 00:33
_____________________________________

ΚΑΛΗΜΕΡΑ ΣΑΣ... 

ΜΕΣΑ ΣΕ ΟΛΑ ΤΑ ΑΛΛΑ ΠΟΥ ΜΑΣ ΠΛΗΤΤΟΥΝ ΣΑΝ ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΕΣ, ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ ΚΑΙ
ΑΝΘΡΩΠΟΥΣ, ΘΕΛΩ ΝΑ ΡΩΤΗΣΩ ΤΟ ΕΞΗΣ: 

ΕΧΕΙ ΚΑΝΕΙΣ ΙΔΕΑ ΓΙΑΤΙ Ο ΠΑΡΕΔΡΟΣ ΠΟΥ ΕΓΚΡΙΝΕΙ ΤΙΣ ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ ΤΟΥ ΟΑΕΕ, ΣΤΟΝ ΝΟΜΟ
ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ, ΑΡΝΕΙΤΑΙ ΝΑ ΤΟ ΚΑΝΕΙ; 

ΕΙΝΑΙ ΠΡΟΣΩΠΙΚΗ ΑΠΟΦΑΣΗ ΑΥΤΟ ΜΕ ΤΟ "ΕΤΣΙ ΘΕΛΩ" ;  Η ΕΙΝΑΙ ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΑΠΟΦΑΣΗ; 

ΕΝΗΜΕΡΩΣΑΝ ΚΑΠΟΙΟΝ ΚΑΙ ΔΕΝ ΤΟ ΞΕΡΟΥΜΕ; 

ΘΕΩΡΩ ΟΤΙ ΟΙ ΠΡΩΤΟΙ ΠΟΥ ΘΑ ΕΠΡΕΠΕ ΝΑ ΕΝΗΜΕΡΩΘΟΥΝ ΕΙΝΑΙ ΟΙ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΟΙ... 
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